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Teltházas újévi rendezvényen köszöntötték az újévet a bordányiak a faluházban megrendezett hagyományos 
programon. Az immár harminc éves Mórahalmi Fúvószenekar tagjai két órás hangversennyel kedveskedtek a 
közönségnek. E� rdekesség volt, hogy a zenekarnak jelenleg is tagja két olyan �iatal, akik a zenekar megalakulása 
óta folyamatosan zenélnek a csapatban, és jelen volt egyikük kis�ia is, aki pár hónappal ezelőtt kezdett el zenélni 
a fúvósok között.
A hangverseny szünetében Tanács Gábor polgármester pezsgős koccintásra invitálta  a nézőket. Bıźunk benne, 
hogy az ötödikei programon a koccintások, és a fergeteges koncert egy sikeres év kezdetét jelentették számun-
kra. I�gy utólag is boldog új évet kıv́ánunk mindenkinek!

Teltházas	újévi	koncerttel	kezdtünk

Évindító	találkozót	tartott	a	
Borostyán	dalkör
Megkezdte idei találkozóinak sorát a Borostyán 
Dalkör. A Nıv́ódıj́jal kitüntetett közösség tagjai 2024. 
évben először január 10-én délután jöttek össze a 
faluház dıśztermében, ahol Dobó István és Dobóné 
Marika valamint Tariné Erzsike jóvoltából egy megle-
petés zsúr várta a résztvevőket. A programra meghı-́
vást kaptak a kiemelt támogatók, ıǵy Zádori Imre bá-
csi és Gyuris Tibor és felesége Marika is. Az énekkar 

tagjai és támogatói kötetlen beszélgetés mellett fo-
gyasztották el a bográcsban főtt körömpörköltet, 
majd a tagok által készıt́ett �inomabbnál-�inomabb 
sütemények kerültek az asztalra. Ezt követően a tagok 
koccintottak az idei évre. A folytatásban kötetlen be-
szélgetés, viccmesélés és természetesen egy jó hangu-
latú közös dalolás várt a tagokra egészen kora estig.
Illés Mária vezető megköszönte a dalkör tagjainak az 
egész éves tavalyi munkát. Köszönetet mondott a tá-
mogatóknak valamint a segı́tőknek, ı́gy az önkor-
mányzatnak és a faluház dolgozóinak is.



Kft. adta, akik negyvenegymillió hétszázhetvenkilenc e-
zer forintért vállalták  munkát. Jövő tavasszal ıǵy meg-
indulhat a Benke Gedeon utca a Pékség és a Rákóczi utca 
kereszteződéséig tartó szakaszának valamint a Rákóczi 
és a Dudás utcák a Honvéd utca és Benke Gedeon utca kö-
zötti szakaszainak felújıt́ása.A most elfogadott ülés-, 
munka és rendezvényterv alapján legközelebb 2024. feb-
ruár 15-én csütörtökön lesz képviselő-testületi ülés, ahol 
a legfontosabb napirend minden bizonnyal a 2024. évre 
vonatkozó költségvetési rendelet megalkotásáról szól 
majd.

Soha	nem	látott	összefogás	
óvodánkban
2023. novemberében elkezdődött az adventi adomány-
gyűjtés intézményünkben, mely régóta ápolt hagyomá-
nyaink közé tartozik. Ebben az évben 6 olyan családnak 
tudtunk karácsonyi csomagot adni, akiknek van óvo-
dánkba vagy bölcsődénkbe járó gyermeke, de volt egy o-
lyan család is, ahol már iskolások a gyerekek, de évről év-
re próbáljuk az ő karácsonyukat is szebbé varázsolni an-
nak ellenére, hogy a gyermekek már kirepültek az óvo-
dából.
Ebben az évben tehát 7 bordányi család, összesen 13 
gyermek között osztottuk szét a felajánlott játékokat, tisz-
tálkodási- és tisztıt́ó szereket, könyveket, karácsonyi dı-́
szeket illetve a hihetetlenül sok élelmiszert. (Körülbelül 
100 kg tészta, 60 kg cukor, 80 kg liszt, 30 l tej és egyéb tar-
tós élelmiszerek). Az elmúlt évekre jellemző élelmiszer 
felajánlások többszöröse érkezett az idén, a sok karácso-
nyi angyalnak köszönhetően!
Az óvoda dolgozói ünnepi dıśzbe öltöztették a dobozokat, 
melyeket az óvodában vettek át a családok, illetve néhány 
esetben házhoz szállıt́ottuk azokat. Vannak olyan felaján-
lások, melyeknek nem lett helyi szinten tulajdonosa.  A 
plüssöket a Szegedi Gyermekklinika Gyermeksebészeti 
Osztálya számára fogjuk majd átadni, mıǵ a gyermek és 
felnőtt ruhák kiosztásában a szegedi Szivárvány Autiz-
mus Közhasznú Egyesület munkatársai segıt́enek majd.
Ez a karácsony Mercédesz számára is különleges volt. O�  
egy tizenhét éves látás- és mozgássérült lány, akit elhoz-
tunk édesanyjával együtt december 20-án Vizsolyi Lıv́ia 
fagottművész előadására, melyre óvodánkban került sor. 
Mercédesz a többi gyermekkel együtt nagyon élvezte az 
előadást, azt mondta mindenkinek el fogja mesélni 
milyen különleges helyen járt. A felajánlott élelmiszerből 
és ruházatból számukra is állıt́ottunk össze csomagot, hi-
szen ők is nehéz körülmények között élnek egy közeli te-
lepülésen.
Nagyon hálásan köszönjük a sok felajánlást és kıv́ánjuk, 
hogy boldog, békés, szeretettel, megbecsüléssel és oda-
figyeléssel teli év legyen 2024 is!

Tóth	Leila	óvodapedagógus

Még	Karácsony	előtt	üléseztek	
képviselőink
Nagyközségünk képviselő-testülete december 21-én 
tartotta soros, idei utolsó ülését a faluház dıśztermében. 
Tanács Gábor polgármester hat napirendi pont megtár-
gyalására hıv́ta össze a képviselőket. A képviselő-testü-
leti ülés előtt mindhárom önkormányzati bizottság is ülé-
sezett.

Elsőként a két képviselő testületi ülés közötti fontosabb 
eseményekről, polgármesteri döntésekről számolt be a 
településvezető, valamint tájékoztatta a képviselőket a le-
járt határidejű határozatok végrehajtásáról, az önkor-
mányzat bizottságainak döntéseiről. A második napi-
rendi pontban külterületi településrészek belterületbe 
vonásáról döntöttek. A harmadik napirendi pont az óvo-
dai nevelői státusz változásával kapcsolatos döntés meg-
hozatala cıḿet viselte. 2024. január 01-től a jogszabályi 
változás okán az óvoda és bölcsődében az intézményve-
zetői megbıźás ellátása a kinevezés szerinti munkakör 
mellett vezető beosztásra történő megbıźással történik. A 
beosztása, többcélú köznevelési intézmény vezetőjeként 
főigazgatóra változik. A képviselő-testületnek ezt a Stá-
tusztörvény miatti módosıt́ást kellett elfogadnia. A kép-
viselők döntöttek a jövő évi közfoglalkoztatási terv jóvá-
hagyásáról. A negyedik napirendben tárgyalt előterjesz-
tés alapján a képviselők támogatták a belterületi és kül-
területi utak karbantartása startmunkára ráépülő minta-
program folytatását, 12 hó időtartamra 5 fő foglalkoz-
tatása valósul ıǵy meg. Az ötödik napirendben a kép-
viselő-testület 2024. évi ülés-, munka és rendezvényterve 
került terıt́ékre, amit előzetesen mindhárom bizottság is 
tárgyalt és elfogadott, és a képviselők is egyhangúan fo-
gadtak el.
Interpellációk, kérdések nem érkeztek, viszont egyebek 
napirendi pontban tovább két előterjesztést tárgyaltak. A 
képviselő-testület hozzájárult a Településrendezési terv 
módosıt́ásához. A 074/53 és 074/54 helyrajzi számú in-
gatlanok (a hatályos szabályozási terven 074/3 és 074/ 
24) általános mezőgazdaságiból (Má) kereskedelmi-szol-
gáltató (Gksz) területbe, továbbá a belterületi 45 helyrajzi 
számú ingatlan gazdasági erdőből (Eg) falusias la-
kóterületbe (Lf) sorolását támogatták, mivel a tervezett 
célokra a település már beépıt́ésre kijelölt területén belül 
nincs megfelelő terület. Lakóterület fejlesztés céljából ki-
emelt fejlesztési területté nyilvánıt́ották a Bartók Béla ut-
ca-Benke Gedeon utca-belterülethatár-47/2 helyrajzi 
számú út által határolt tömböt, valamint gazdaság-
fejlesztési célból kiemelt fejlesztési területté nyilvánıt́otta 
a Béke dűlő egy lehatárolt területét. Kiválasztásra került a 
belterületi utak felújıt́ására bekért árajánlatok közül a 
legkedvezőbb ajánlatot tevő vállalkozó. A tizenegy aján-
latkérésre határidőig négy érvényes ajánlat érkezett be. 
Az ajánlatok közül a legkedvezőbbet a Harmath és Társai 
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